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ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΚΑΙ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΗΣ 
        08ης      ΙΟΥΛΙΟΥ 2024  

ΑΡΙΘΜΟΣ  ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ    5  

         Στη Λαμία  σήμερα 08 Ιουλίου 2024, ημέρα  Δευτέρα και  ώρα 10:30 π.μ.  στην
αίθουσα  συνεδριάσεων  της  Επιτροπής  Περιβάλλοντος  και   Χωρικού  Σχεδιασμού  της
Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας  στον 3ο  όροφο, (Λ. Καλυβίων 2)  συνήλθε σε τακτική
δημόσια  δια  ζώσης  συνεδρίαση  η  Επιτροπή Περιβάλλοντος  και  Χωρικού  Σχεδιασμού,
έπειτα  από  την  αριθ.  πρωτ.   150916/04-07-2024 πρόσκληση  του  Προέδρου  της  που
επιδόθηκε νόμιμα σε όλα τα μέλη της, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 164 του Ν.
3852/2010 για να αποφασίσει επί των κάτωθι θεμάτων της ημερήσιας διάταξης:

 Η επιτροπή συστάθηκε και λειτουργεί σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 164 του
Ν.  3852/2010  (ΦΕΚ  87/Α/2010)  όπως  ισχύει,  την  αριθ.  7/2024   Απόφαση  του
Περιφερειακού Συμβουλίου Στερεάς Ελλάδας (ΦΕΚ 1060/Β/13-02-2024)

 την αριθ. πρωτ. οικ. 831/01-01-2024 Απόφαση Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας με
θέμα: «Ορισμός Αναπληρωτή Περιφερειάρχη και Αντιπεριφερειαρχών Περιφέρειας
Στερεάς Ελλάδας » (ΑΔΑ:ΕΗΡ77ΛΗ-ΣΙΚ).

Η συγκρότηση της Επιτροπής είναι:

Πρόεδρος                         Τακτικά μέλη:                                         Αναπληρωματικά μέλη:
Κούκουζας Ευαγγελος   1. Ταξίδης χρήστος                                      Τοουλιάς Ανδρέας
                                       2. Περγαντάς Ιωάννης                                 Πνευματικός Κων/νος
                                       3. Καλαντζή Αικατερίνη                                Αποστολόπουλος Κων/νος
                                       4. Ευαγγελογιώργος Θωμάς                        Βελισσαρίου Αναστάσιος
                                       5. Γιαννόπουλος Ιωάννης                            Καλτσάς Ηλίας    
                                       6. Αραβαντινού- Τζέ Μαρία Παγωνίτσα       Βαρδακώστας Κων/νος
                                       7. Λύκος Βασίλειος                                      Αγγελόπουλος Γεώργιος
                                       8. Αγγελοπούλου Βασιλική                          Αγγελακόπουλος Απόστολος 
                                       9. Βουγέσης Γεώργιος                                 Μαρκόπουλος Κων/νος
                                     10. Μουτουσίδης Στέφανος                           Κοτσικώνας Επαμεινώνδας

Χρέη γραμματέα εκτέλεσε η κα  Αλεξοπούλου Δέσποινα, υπάλληλος της Περιφέρειας Στ.
Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών Δομικών Έργων  με βαθμό Α΄ , που ορίσθηκε με την
258579/3758/18-11-2019 απόφαση του Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας.

Στην αίθουσα συνεδριάσεων, με φυσική παρουσία στο χώρο παραβρέθηκαν οι: 



κ. Κούκουζας Ευάγγελος ,  ως Πρόεδρος
κ. Ταξίδης Χρήστος, Π.Σ. , τακτικό μέλος

Μέσω της εφαρμογής “zoom” συμμετείχαν τα τακτικά μέλη:zoom” συμμετείχαν τα τακτικά μέλη:” συμμετείχαν τα τακτικά μέλη:
κ. Αραβαντινού – Τζέ – Μαρία - Παγωνίτσα, Π.Σ. , τακτικό  μέλος
κ. Καλαντζή Αικατερίνη , Π.Σ. , τακτικό μέλος
κ. Γιαννόπουλος Ιωάννης  , Π.Σ. , τακτικό μέλος
κ. Λύκος Βασίλειος , Π.Σ. , τακτικό μέλος
κ. Αγγελοπούλου Βασιλική, Π.Σ. , τακτικό μέλος
κ. Περγαντάς Ιωάννης , Π.Σ. , τακτικό μέλος
κ. Ευαγγελογεώργος Θωμάς, Π.Σ. , τακτικό μέλος
κ.  Μουτουσίδης Στέφανος  , Π.Σ. , τακτικό μέλος

Aπώνπών: Το τακτικό μέλος της επιτροπής κ. Βουγέσης Γεώργιος, Αντιπρόεδρος,  ο οποίος
δεν αντικαταστάθηκε.
Χρέη γραμματέα εκτέλεσε η κα Αλεξοπούλου Δέσποινα, υπάλληλος της Περιφέρειας Στ.
Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών Δομικών Έργων  με βαθμό Α΄ , που ορίσθηκε με την
258579/3758/18-11-2019 απόφαση του Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας.

Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε χωρίς δικαίωμα ψήφου ο κ. Μελέτης Κων/νος αναπληρωτής
προϊστάμενος  της  Δ/νσης Περιβάλλοντος  & Χωρικού Σχεδιασμού  Περιφέρειας  Στερεάς
Ελλάδας, με τοποθετήσεις για τα θέματα που αφορούν την υπηρεσία του.

Αφού  διαπιστώθηκε  η  νόμιμη  απαρτία,  ο  Πρόεδρος  κήρυξε  την  έναρξη  της
συνεδρίασης 

Ο Πρόεδρος εισηγήθηκε στην Επιτροπή, όπως προβλέπεται από τον συνδυασμό των άρθρων 164
παρ.  4  και  177  παρ.  8  του  νόμου  3852/2010  όπως  ισχύει,  να  επιτραπεί  στους
παρευρισκόμενους  στην  αίθουσα  της  συνεδρίασης  εκπροσώπους  φορέων  και  πολίτες
καθώς και μέσω της εφαρμογής “zoom” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί τωνzoom” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί των” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί των
θεμάτων, εφόσον το ζητήσουν. Ομόφωνα η Επιτροπή αποφάσισε να επιτρέψει να λάβουν
το λόγο οι εκπρόσωποι φορέων και οι πολίτες που παρευρίσκονται στη συνεδρίαση καθώς
και μέσω της εφαρμογής “zoom” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί τωνzoom” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί των” εφόσον το ζητήσουν.

 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος πρότεινε τη συζήτηση των ακόλουθων θεμάτων της ημερήσιας
διάταξης:

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση 4ου πρακτικoύ συνεδριάσεως στις  20 / 06/ 2024.
Εισηγητής : Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Περιβάλλοντος και  Χωρικού Σχεδιασμού κος
Κούκουζας Ευάγγελος.

ΘΕΜΑ 2ο: Ανάκληση της υπ΄. αριθμ. 70/20-06-2024 (πρακτικό 4, Θέμα 7ο) απόφασης της
Επιτροπής Περιβάλλοντος και  Χωρικού Σχεδιασμού Π.Σ.Ε για  την ΄΄  Έγκριση Μελέτης
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  για την  ίδρυση νέας πλωτής μονάδας πάχυνσης
στο πλαίσιο Π.Α.Σ.Μ.) συνολικής δυναμικότητας 1000 τον/έτος, σε  θαλάσσια έκταση 40
στρεμμάτων, στη θέση «Όρμος Βουρλιάς», Κορινθιακού κόλπου, εντός ΠΑΥ Β6, Δήμου
Λεβαδέων, Π.Ε. Βοιωτίας, της εταιρείας GRECO FISH I.K.E ΄΄.
Εισηγητής  : Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος



ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου: ΄΄ Φράγμα
πολλαπλών  σκοπών  στο  χείμαρρο   Μπουγάζι  Περιβολίου  ΄΄    Ν.  Φθιώτιδας  (ΠΕΤ:
2112681024).
Εισηγητής  : Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος

ΘΕΜΑ  4ο: Έγκριση  Μελέτης  Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων  (ΜΠΕ) του  έργου:  ΄΄
Εγκατάσταση επεξεργασίας Λυμάτων (Ε.Ε.Λ.) Δεσφίνας ΄΄ της Δ.Ε.Υ.Α. Δελφών στη Δ.Ε.
Δεσφίνας του Δήμου Δελφών  Π.Ε. Φωκίδας,
Εισηγητής  : Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος

ΘΕΜΑ  5ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την ίδρυση νέας
πλωτής  μονάδας πάχυνσης  (στο  πλαίσιο  Π.Α.Σ.Μ.),  συνολικής  δυναμικότητας  1.000
τον/έτος, σε θαλάσσια έκταση 40 στρεμμάτων, στη θέση «Όρμος Βουρλιάς», Κορινθιακού
Κόλπου, εντός ΠΑΥ Β6,του Δήμου Λεβαδέων Νομού Βοιωτίας, της εταιρείας «GRECO
FISH Ι.Κ.Ε.». (ΠΕΤ:2405003324).
Εισηγητής  : Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος

ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β)
σταθμού  παραγωγής  ηλεκτρικής  ενέργειας  εγκαταστημένης  ισχύος  20  MW  της  ΄΄
VOLTALIA GREECE A.E ΄΄ στη θέση  ΄΄ Πυργάκι - Σαμάρα΄΄ Δ.Ε. Ξυνιάδας   του Δήμου
Δομοκού  Ν. Φθιώτιδας (ΠΕΤ: 2108609922).
Εισηγητής  : Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος

ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β)
σταθμού  παραγωγής  ηλεκτρικής  ενέργειας,  ισχύος  19,99816  MW  της  ‘’GR ATHENSGR  ATHENS
MIKE’GR ATHENS’GR ATHENS  στη  θέση  «ΑΓΡΑΠΙΔΙΑ  1»  του  Δήμου  Δομοκού  στο  Ν.  Φθιώτιδας.  (ΠΕΤ  :
2404002921)
Εισηγητής  :  Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση Μελέτης  Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  φωτοβολταϊκού (Φ/Β)
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας, ισχύος 24,95 MW της ‘’GR ATHENSGR ATHENS 4 MIKE’GR ATHENS’GR ATHENS
στη θέση «ΑΓΡΑΠΙΔΙΑ 3» του Δήμου Δομοκού στο Ν. Φθιώτιδας. (ΠΕΤ : 2405000320). 
Εισηγητής  : Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος

ΘΕΜΑ  9ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  του έργου: «Πλωτός
Φωτοβολταϊκός Σταθμός Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας στη θέση “zoom” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί τωνΚρεμαστά Ι” ισχύος
115,87968  MW των Δ.Ε  Απεραντίων  &  Ινάχου,  των  Δ.  Αγράφων &  Αμφιλοχίας,  Π.Ε.
Ευρυτανίας  &  Αιτωλοακαρνανίας,  Περιφερειών  Στερεάς  &  Δυτικής  Ελλάδας»,  (ΠΕΤ:
2204762419)
Εισηγητής  : Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος

ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου: «Πλωτός
Φωτοβολταϊκός Σταθμός Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας στη θέση “zoom” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί τωνΚρεμαστά ΙΙ” ισχύος



115,87968 MW των Δ.Ε Φραγκίστας & Παρακαμπύλιων των Δ. Αγράφων & Αγρινίου, Π.Ε.
Ευρυτανίας  &  Αιτωλοακαρνανίας,  Περιφερειών  Στερεάς  &  Δυτικής  Ελλάδας»,  (ΠΕΤ:
2204762518). 
Εισηγητής  :  Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος

ΘΕΜΑ  11ο: Έγκριση  Μελέτης  Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων  (ΜΠΕ) Μικρού
Υδροηλεκτρικού έργου (Μ.ΥΗ.Ε) ισχύος 1,5MW της εταιρείας ‘’GR ATHENSGEG POWER IKE’GR ATHENS’GR ATHENS επί του
ρέματος  «Ξερόρρεμα»  Δ.Ε.  Δομνίστας  στο  Δήμο Καρπενησίου  Ν.  Ευρυτανίας.  (ΠΕΤ :
2312002427)
Εισηγητής  :  Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος

ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου:«Αιολικός
Σταθμός Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΑΣΠΗΕ) στη θέση “zoom” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί τωνΠαλιόβουνα” ισχύος 63
MW,  στην  Δ.Ε.  Χαιρώνειας,  Δήμου  Λεβαδέων,  και  στην  Δ.Ε.  Ορχομενού,  Δήμου
Ορχομενού, Π.Ε. Βοιωτίας, Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας» ΠΕΤ (2311002915).
Εισηγητής  : Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος

ΘΕΜΑ  13ο: Έγκριση  Μελέτης  Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων  (ΜΠΕ) σταθμού
αποθήκευσης ηλεκτρικής ενέργειας (ΣΑΗΕ) ισχύος 200 MW της ’GR ATHENS’GR ATHENSCNI ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ Α.E’GR ATHENS’GR ATHENS
στη  θέση  «ΧΟΥΝΗ»  Δ.Ε.  Κορώνειας  του  Δήμου  Λεβαδέων  στο  Ν.  Βοιωτίας.  (ΠΕΤ  :
2311002329) 
Εισηγητής  :  Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος 

ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) λατομείου μαρμάρων,
έκτασης 89,4  στρ.,  του  «ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ  Γ.  ΤΣΑΛΑ»  στη  θέση  «ΤΣΟΠΟΥΡΝΕΛΑ»
Κοινότητας Γυμνού ΔΕ Αμαρυνθίων Δήμου Ερέτριας Ν. Εύβοιας.
Εισηγητής  :  Ο  Αναπληρωτής  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Mελέτης Κων/νος (ΕΞ ΄ ΑΝΑΒΟΛΗΣ)

********************

ΠΡΟ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ

ΘΕΜΑ  1ο:Συνεδρίαση  της  Επιτροπής  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού  Σχεδιασμού   στην
Χαλκίδα  (Περιφερειακή Ενότητα Ν.  Ευβοίας).
Εισηγητής: Ο  Πρόεδρος  της  Επιτροπής  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού  Σχεδιασμού  κος
Κούκουζας Ευάγγελος.

Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και  Χωρικού Σχεδιασμού ομόφωνα ενέκρινε να συζητηθεί το
παραπάνω εκτός ημερησίας διάταξης θέμα.

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό   80



ΘΕΜΑ  1ο: Ο  Πρόεδρος  της  Επιτροπής  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού  Σχεδιασμού  κος.
Κούκουζας  Ευάγγελος  εισηγήθηκε   σύμφωνα  με  τον  κανονισμό  λειτουργίας   της
Επιτροπής  (  Άρθρο  6  ,  παρ.  1.)   η  επόμενη  Συνεδρίαση   να  πραγματοποιηθεί  στην
Χαλκίδα  (Περιφερειακή Ενότητα Ν.  Ευβοίας).

Η Επιτροπής Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού

                                                   αποφάσισε ομόφωνα

      η  επόμενη   Συνεδρίαση  της  επιτροπής  να  πραγματοποιηθεί  στη Χαλκίδα
(Περιφερειακή Ενότητα Ν.  Ευβοίας).

                                            Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό  81

ΘΕΜΑ 1ο : Η Επιτροπή Περιβάλλοντος και   Χωρικού Σχεδιασμού  μετά από διαλογική
συζήτηση 
 
                                                                ομόφωνα
 
ενέκρινε τα πρακτικά συνεδρίασης της 20 / 06/ 2024. 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό  82

ΘΕΜΑ 2ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη
την  εισήγηση του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ.  Μελέτη Κων/νου η οποία αποτελεί   αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 

                                                                Ομόφωνα

 Ανάκληση της υπ΄. αριθμ. 70/20-06-2024 (πρακτικό 4, Θέμα 7ο) απόφασης της Επιτροπής
Περιβάλλοντος  και  Χωρικού  Σχεδιασμού  Π.Σ.Ε  για  την  ΄΄  Έγκριση  Μελέτης
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  της  ίδρυση νέας πλωτής μονάδας πάχυνσης στο
πλαίσιο  Π.Α.Σ.Μ.)  συνολικής  δυναμικότητας  1000  τον/έτος,  σε   θαλάσσια  έκταση  40
στρεμμάτων, στη θέση «Όρμος Βουρλιάς», Κορινθιακού κόλπου, εντός ΠΑΥ Β6, Δήμου
Λεβαδέων, Π.Ε. Βοιωτίας, της εταιρείας GRECO FISH I.K.E ΄΄, διότι δεν τηρήθηκαν οι όροι
της Δημοσιοποίησης.
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ΘΕΜΑ 3ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος καικαι Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη
την  εισήγηση του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ.  Μελέτη Κων/νου  η οποία αποτελεί   αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 

Ομόφωνα

την έγκριση  της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου: ΄΄ Φράγμα 
πολλαπλών σκοπών στο χείμαρρο  Μπουγάζι Περιβολίου ΄΄   Ν. Φθιώτιδας, σύμφωνα με 
την εισήγηση της υπηρεσίας.



Ο κος  Μουτουσίδης  Στέφανος από την  παράταξη Λαική  Συσπείρωση Στερεάς  Ελλάδας
τόνισε ότι: Καταρχάς είμαι Θετικός.
Το έργο αυτό έχει ξεκινήσει από πολλή παλαιά και δεν λειτουργεί εδώ και 21 χρόνια.
Προκύπτουν εύλογα ερωτήματα για την περιοχή άρδευσης του έργου πως μετά από τόσα
χρόνια δεν έχει λειτουργήσει. Υπάρχει κάποιος λόγος σε σχέση με την κατασκευή του ..
γιατί τόση καθυστέρηση.
Ψηφίζω ΘΕΤΙΚΑ και θεωρώ ότι το έργο πρέπει να έχει καθαρά το χαρακτήρα μόνο για
ΑΡΔΕΥΣΗ..
Ο  κος  Λύκος  Βασίλειος  ως  εκπρόσωπος  της  παράταξης  Ενωτική  Περιφερειακή
Κίνηση τόνισε ότι: καταρχάς είμαι θετικός...
θα πρέπει όμως να υπάρχουν κάποιοι περιορισμοί ως προς τη χρήση του.
Σε καμία περίπτωση δεν πρέπει το έργο να γίνει δεξαμενή αποθήκευσης ενέργειας.
Δεν πρέπει επουδενή να δημιουργούμε φράγματα για άλλους σκοπούς, πρέπει το  έργο να
έχει καθαρά το χαρακτήρα της ΑΡΔΕΥΣΗΣ.
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ΘΕΜΑ 4ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος καικαι Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη
την  εισήγηση του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ.  Μελέτη Κων/νου  η οποία αποτελεί   αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 

Ομόφωνα

την  έγκριση   της  Μελέτης  Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων  (ΜΠΕ) του  έργου:  ΄΄
Εγκατάσταση επεξεργασίας Λυμάτων (Ε.Ε.Λ.) Δεσφίνας ΄΄ της Δ.Ε.Υ.Α. Δελφών στη Δ.Ε.
Δεσφίνας του Δήμου Δελφών  Π.Ε. Φωκίδας, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας.
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ΘΕΜΑ 5ο :  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη
την  εισήγηση του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου καθώς και  τη με αριθμ. 143/2024 απόφαση του Δημοτικού
Συμβουλίου  του   Δήμου  Λεβαδέων,  τα  οποία αποτελούν   αναπόσπαστο  τμήμα  του
παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει κατά

Πλειοψηφία

με   7 ψήφους  υπέρ   και  3  κατά των  κ.κ. (Αγγελοπούλου,  Λύκου,  Μουτουσίδη)την
έγκριση  της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) γγια την ίδρυση νέας πλωτής
μονάδας πάχυνσης (στο πλαίσιο Π.Α.Σ.Μ.), συνολικής δυναμικότητας 1.000 τον/έτος, σε
θαλάσσια έκταση 40 στρεμμάτων,  στη θέση «Όρμος Βουρλιάς»,  Κορινθιακού Κόλπου,
εντός  ΠΑΥ  Β6,του  Δήμου  Λεβαδέων  Νομού  Βοιωτίας,  της  εταιρείας  «GRECO  FISH
Ι.Κ.Ε.».σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας.
Ο  κος  Μουτουσίδης  Στέφανος  από  την  παράταξη  Λαική  Συσπείρωση  Στερεάς
Ελλάδας  τόνισε ότι:
Έχουμε πάγια θέση..



Για την ΛΑ.ΣΥ.η  ανάπτυξη της αλιείας,  της αλιευτικής παραγωγής και  διαχείρισης  των
επιμέρους περιοχών με αλιευτικό ενδιαφέρον, πρέπει να γίνεται με κριτήριο τις κοινωνικές
και  λαϊκές ανάγκες  για φτηνό, υγιεινό και  ποιοτικό ψάρι  με σεβασμό στο περιβάλλον .
ιδιωτικοποίηση  και  αποκλεισμό   παράκτιων  περιοχών  με  ότι  συνεπάγεται  για  τους
κατοίκους  ,τις  μικρές  τουριστικές  επιχειρήσεις  και  τους  παράκτιους  ψαράδες  που
απειλούνται με αφανισμό.
Η παράταξη μας θα συμβάλλει σε κάθε προσπάθεια για την αποτροπή της ανεξέλεγκτης
επέκτασης  των  επιχειρηματικών ομίλων  στις  θάλασσες  της  περιοχής  μας  με  κίνδυνο
ιδιωτικοποίησης  και  αποκλεισμού   παράκτιων  περιοχών  με  ότι  συνεπάγεται  για  τους
κατοίκους  ,τις  μικρές  τουριστικές  επιχειρήσεις  και  τους  παράκτιους  ψαράδες  που
απειλούνται με αφανισμό.
Η περιοχή εγκατάστασης είναι επιβαρυμένη περιβαλλοντικά Στην 2η Αναθεώρηση Σχεδίου
Λεκανών  Απορροής  Ποταμών  του  ΥΔ  Ανατολικής  Στερεάς  Ελλάδας  (EL07)  ο  Νότιος
Ευβοϊκός στην εκτίμηση κινδύνου βρίσκεται στο «κόκκινο» με επιδείνωση της οικολογικής
κατάστασης του.
Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ έχουμε την άποψη και διεκδικούμε :
• Την  άμεση  αναστολή  κάθε  διαδικασίας  θεσμοθέτησης  Περιοχών  Οργανωμένης
Ανάπτυξης Υδατοκαλλιεργειών (Π.Ο.Α.Υ.), 
• Την αναθεώρηση του  «Ειδικού  Χωροταξικού  Πλαισίου  των Υδατοκαλλιεργειών»,
κάτω από συγκεκριμένους όρους : 
1. Προ της θεσμοθέτησής του νέου Πλαισίου να προηγηθεί θεσμοθέτηση «Θαλάσσιου
Χωροταξικού Πλαισίου». 
2. Να  παρθούν  μέτρα  αποτροπής  ή  έστω  και  περιορισμού  της  μονοπωλιακής
εκμετάλλευσης και αυτού του τομέα.
3. Να υπάρχει διαρκής έλεγχος των όρων λειτουργίας κάθε Υδατοκαλλιέργειας. 
4. Για  την αδειοδότηση Π.Ο.Α.Υ.  και  ιχθυοτροφείων,  να είναι  στο  εξής αναγκαία  η
σύμφωνη γνώμη των οικείων Ο.Τ.Α. α΄ και β΄ βαθμού από τα πρώτα στάδια σχεδιασμού
και όχι η απλή γνώμη τους, η οποία περιφρονείται διαχρονικά έως σήμερα. 
Με αυτή την λογική η ψήφος μας είναι ΑΡΝΗΤΙΚΗ στην συγκεκριμένη εισήγηση.
Ο  κος  Λύκος  Βασιλειος  ως  εκπρόσωπος  της  παράταξης  Ενωτική  Περιφερειακή
Κίνηση τόνισε ότι:
Αναγνωρίζουμε ότι  οι  υδατοκαλλιέργειες αποτελούν έναν τομέα παραγωγής τροφής για
τον άνθρωπο με πολύ μεγάλη ανάπτυξη και η χώρα μας κατέχει ένα σημαντικό μερίδιο
στην παγκόσμια αγορά. Αξίζει όμως να σας επισημάνουμε επίσης, ότι πρόκειται για μια
ακόμη παρεμβατική δραστηριότητα του ανθρώπου στην φύση και ως εκ τούτου οφείλουμε
να διερευνούμε τις επιπτώσεις της και να τις ελαχιστοποιούμε.
Η εντατική εκτροφή ψαριών σε κλωβούς προκαλεί ρύπανση από τα περιττώματά τους,
από τα χημικά καθαρισμού των διχτυών και την περίσσια των τροφών που διαφεύγουν. Τα
απόβλητα  μιας  ιχθυοκαλλιέργειας  200.000  ψαριών  Σολωμού  ισοδυναμούν  με  τα
απόβλητα μιας πόλης 62.000 κατοίκων.
Η χρήση αντιβιοτικών  επιβαρύνει επίσης το θαλάσσιο περιβάλλον.
Ο υβριδισμός  που  παρατηρείται  γύρω  από  τα  ιχθυοτροφεία  μειώνει  το  γενετική
ποικιλότητα των αυτοχθόνων πληθυσμών ψαριών.
Η ιχθυοκαλλιέργεια από μόνη της συντελεί στην μείωση της άγριας πανίδας καθότι
το 30% της παγκόσμιας αλιείας χρησιμοποιείται για τροφή των εκτρεφόμενων ψαριών
σε  μορφή  ιχθυάλευρων  και  ιχθυελαίων. Η  αλιεία  για  ιχθυοτροφή  ,  η  οποία
πραγματοποιείται  και  σε  αναπτυσσόμενες  χώρες,  στερεί  τις  φτωχές  κοινότητες  των
ανθρώπων από την πρόσβαση στην πολύτιμη πηγή πρωτεϊνών του ψαριού



 Όλοι γνωρίζουμε ότι ο Κορινθιακός Κόλπος , έχει πολύ μεγάλο μέσο χρόνο ανανέωσης
των  υδάτων  του  και  ήδη  είναι  αρκετά  επιβαρυμένος  (κόκκινη  λάσπη  από  Αλουμίνα,
εμφάνιση μεδουσών κ.α.), από ανάλογες δραστηριότητες υδατοκαλλιεργειών και όχι μόνο.

 Η περιορισμένη κυκλοφορία των νερών μπορεί  να προκαλέσει  στασιμότητα,  ιδίως σε
περιόδους ηρεμίας των ανέμων και χαμηλής κινητικότητας των υδάτων. Αυτό επηρεάζει
την ικανότητα του κόλπου να διαχειρίζεται τις ρυπογόνες ουσίες και να ανανεώνει το νερό
του.
Λόγω  της  ημι-κλειστής  φύσης  του,  ο  Κορινθιακός  Κόλπος  είναι  πιο  ευάλωτος  σε
ρυπάνσεις από παράκτιες δραστηριότητες, όπως βιομηχανικές απορρίψεις, αστικά λύματα
και  γεωργική  απορροή.  Η  περιορισμένη  ανανέωση  του  νερού  σημαίνει  ότι  οι
ρυπογόνες ουσίες παραμένουν στον κόλπο για μεγαλύτερες χρονικές περιόδους.

Σύμφωνα με την Ευρωπαϊκή Επιτροπή, η ανάπτυξη υδατοκαλλιεργειών έχει ως απαραίτητη
προϋπόθεση τη θέσπιση θαλάσσιου χωροταξικού σχεδιασμού.
Η οδηγία 2014/89 για τον θαλάσσιο χωροταξικό σχεδιασμό απαιτούσε από τα Κράτη Μέλη
(ΚΜ) να καταρτίσουν θαλάσσια χωροταξικά σχέδια το αργότερο έως τις 31 Μαρτίου 2021.
Δυστυχώς  η  Ελλάδα  δεν  κατάρτισε  ακόμη  τέτοια  σχέδια  και  για  το  λόγο  αυτό  η
Επιτροπή στις 21 Δεκεμβρίου 2023 παρέπεμψε τη χώρα μας στο Δικαστήριο της ΕΕ
[INFR (2021) 2226)].INFR (2021) 2226)].
Με  βάση  τα  παραπάνω   ψηφίζω  αρνητικά  για  την  συγκεκριμένη  ΜΠΕ, αφού  δεν
εκπληρώνονται οι προϋποθέσεις που θέτει η νομοθεσία της ΕΕ.
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ΘΕΜΑ 6ο :  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη
την  εισήγηση του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου   η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει αποφασίζει κατά

Πλειοψηφία

με   7 ψήφους  υπέρ   και  3  κατά των  κ.κ. (Αγγελοπούλου,  Λύκου,  Μουτουσίδη)την
έγκριση την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού
(Φ/Β) σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας εγκαταστημένης ισχύος 20 MW της ΄΄
VOLTALIA GREECE A.E ΄΄ στη θέση  ΄΄ Πυργάκι - Σαμάρα΄΄ Δ.Ε. Ξυνιάδας   του Δήμου
Δομοκού  Ν. Φθιώτιδας, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας.
Ο πρόεδρος της επιτροπής κος Ευάγγελος Κούκουζας τόνισε ότι υποχρεωτικά από εδώ
και  πέρα  θα  πρέπει  να  γίνεται  εφαρμογή  της  Υπουργικής  Απόφασης  3218/2024  για
υποχρεωτική φύτευση ....
Ο  κος  Λύκος  Βασιλειος  ως  εκπρόσωπος  της  παράταξης  Ενωτική  Περιφερειακή
Κίνηση δήλωσε ότι: Απέχουμε από αυτή την απόφαση μιας και δεν έχει νόημα, όταν δεν
θα ξέρουμε πως να διαχειριστούμε μετά από τη λήξη τους τα πάνελ των Φ/Β.
Ως ΕΝΩΤΙΚΗ ΠΕΡΙΦΕΡEIΑΚΗ ΚΙΝΗΣΗ καταψηφίζουμε τις συγκεκριμένες ΜΠΕ που
αφορούν στην εγκατάσταση φωτοβολταϊκών και αιολικών σταθμών παράγωγής ηλεκτρικής
ενέργειάς καθώς και του φυσικού επακόλουθου αυτών δηλ. των σταθμών συγκέντρωσης
και αποθήκευσης της παραγομένης ενέργειας προτού πουληθεί, γιατί



 θεωρούμε ότι η Περιφέρεια Στεριάς Ελλάδας είναι κορεσμένη σε ανεμογεννήτριες και
φωτοβολταϊκα  και  δεν  δεχόμαστε  να  συναινέσουμε  στην  περιβαλλοντική
βαρβαρότητά  που  επιχειρείται  στην  στερεοελλαδίτικη  γη, μέσα  από  την
περαιτέρω ανεξέλεγκτη επέκταση των ΑΠΕ, χωρίς επικυρωμένους δασικούς χάρτες
και  χωρίς επικαιροποιημένο χωροταξικό σχεδιασμό -όπου θα πρέπει  να δηλώνεται
ρητά  το ανέγγιχτο περιοχών Natura ή άλλων ευαίσθητων, ιστορικών ή με κάθε
άλλο τρόπο προστατευόμενων περιοχών.

 είμαστε  κατηγορηματικά  αντίθετοι  στην  καταστροφή  πολύτιμης  γεωργική  γης  ή/και
βοσκότοπων  και  χλοολιβαδικών  περιοχών(  «πράσινη»  υφαρπαγή  γης),  η  οποία
ανατρέπει σταδιακά τον γεωργοκτηνοτροφικό χαρακτήρα πολλών χωριών, που
ερημώνουν, στερώντας απολύτως χρήσιμα αγροδιατροφικά προϊόντα από τον
λαό μας, τα οποία εισάγονται τελικά από το εξωτερικό ( από το λιμάνι στο πιάτο μας!)
οδηγώντας  στην  περαιτέρω  αύξηση  του  πληθωρισμού  των  τροφίμων  ο  οποίος,
ειρήσθω εν παρόδω , «έτρεξε» τον Ιανουάριο με ρυθμό 8,3% τοποθετώντας την χώρα
μας  στην  δεύτερη  θέση,  σε  επίπεδο  ευρωζώνης,  στον  πληθωρισμό  τροφίμων
(Euostat)

 είμαστε αντίθετοι στα επενδυτικά σχέδια του λεγόμενου «πράσινου καπιταλισμού» ο
οποίος εφαρμόζοντας ολογοπωλιακες στρατηγικές παραδίδει την ενέργεια στα χέρια
μικρού  αριθμού  ιδιωτικών  επιχειρήσεων  προκειμένου  να  θησαυρίζουν,  ενώ  τυχόν
επιδοτήσεις είναι χωρίς αντίκρισμα για φτωχότερα νοικοκυριά.

Θεωρούμε ότι είναι επιτακτική η ανάγκη για επικαιροποιημενο  χωροταξικό σχεδιασμό,
που να σέβεται  πραγματικά το περιβάλλον,  τις  ιδιαιτερότητες και  προοπτικές του κάθε
τόπου,  να  αναγνωρίζει  την  αναγκαιότητα  του  φυσικού  και  υδάτινου  πλούτου  για  την
προώθηση της παραγωγικής διαδικασίας,  και να προστατεύει τη απαραίτητή για την
επιβίωσή μας βιοποικιλότητα των ειδών.

Είναι  αναγκαίος  ένα  ενεργειακός  σχεδιασμός  όπου  δεν  θα  υφίσταται  οι  παραπάνω
προβληματισμοί  αλλά  θα  διασφαλίζεται  η  ενεργειακή  αυτάρκεια,  η  ασφαλής
ηλεκτροδότησή της χώρας και ο δημόσιος και κοινωνικός χαρακτήρας του ρεύματος.
Ακρογωνιαίος λίθος για την υλοποίηση των έργων θα πρέπει να αποτελεί  η κοινωνική
συναίνεση πολίτων, συλλογικοτήτων κλπ.  
Ο  κος  Μουτουσίδης  Στέφανος  από  την  παράταξη  Λαική  Συσπείρωση  Στερεάς
Ελλάδας  τόνισε ότι:
 Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και ξεκινάει από την αντίθεση μας στις
πολιτικές  ιδιωτικοποίησης  της  παραγωγής  της  ενέργειας….  Στην  απελευθέρωση   της
αγοράς της Ενέργειας,  που επέβαλε η Ε.Ε και  οι  οδηγίες της, παραδίνοντας την στην
εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου κεφαλαίου….
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των
ΑΠΕ ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης
των Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας  από το μεγάλο κεφάλαιο,  με  κρατική  υποστήριξη.
….σε συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας μας…. και την
εισαγωγή  της  ενέργειας  στην  ελεύθερη  αγορά  και  το  χρηματιστήριο,  σύμφωνα  με  τις
οδηγίες της Ε.Ε….οδηγεί σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την λαϊκή κατανάλωση και
άρα στην μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών στρωμάτων
Οδηγεί στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από τα
μονοπώλια…..από ιδιώτες.



Στην προέκταση αυτών των πολιτικών,  ξέρουμε,  πως,  η  πρακτική  των μονοπωλιακών
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του. 
Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα.
Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων
των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το
καπιταλιστικό κέρδος.
Για  αυτό  διαφωνούμε  από  θέση  αρχών  με  τους  αιολικούς  σταθμούς  παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους
χρησιμοποιούν  σαν  επενδυτική  ευκαιρία….  Διαφωνούμε  και  με  την  εγκατάσταση
φωτοβολταϊκών  συστοιχιών,  που  χάριν  του  κέρδους  δραστηριοποιούν  ακόμη  και
μικρομεσαίους επενδυτές.
Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους.
Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και  των μέχρι  σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ.
Σε αυτή την λογική αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο……
και, φυσικά, να τον κινητοποιήσουμε.
Σε αυτή την βάση ΕΚΦΡΑΖΟΥΜΕ ΑΡΝΗΤΙΚΗ ΓΝΩΜΗ, δηλώνοντας ταυτόχρονα πως δεν
πιστεύουμε πως θα υλοποιηθούν οι όροι προστασίας του περιβάλλοντος…..

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό  87

ΘΕΜΑ  7ο :  Η   Επιτροπή  Περιβάλλοντος  και  Ανάπτυξης  λαμβάνοντας  υπ΄  όψη  την
εισήγηση  του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ.  Μελέτη Κων/νου  η οποία αποτελεί   αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει αποφασίζει κατά

Πλειοψηφία

με  7 ψήφους υπέρ  και  3  κατά των  κ.κ. (Αγγελοπούλου,  Λύκου,  Μουτουσίδη)  την
έγκριση  της  Μελέτης  Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων  (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού  (Φ/Β)
σταθμού  παραγωγής  ηλεκτρικής  ενέργειας,  ισχύος  19,99816  MW  της  ‘’GR ATHENSGR  ATHENS
MIKE’GR ATHENS’GR ATHENS στη θέση «ΑΓΡΑΠΙΔΙΑ 1» του Δήμου Δομοκού στο Ν. Φθιώτιδας, σύμφωνα με την
εισήγηση της υπηρεσίας.
Ο πρόεδρος της επιτροπής κος Ευάγγελος Κούκουζας τόνισε ότι υποχρεωτικά από εδώ
και  πέρα  θα  πρέπει  να  γίνεται  εφαρμογή  της  Υπουργικής  Απόφασης  3218/2024  για
υποχρεωτική φύτευση ....
Ο  κος  Λύκος  Βασιλειος  ως  εκπρόσωπος  της  παράταξης  Ενωτική  Περιφερειακή
Κίνηση δήλωσε ότι: Απέχουμε από αυτή την απόφαση μιας και δεν έχει νόημα, όταν δεν
θα ξέρουμε πως να διαχειριστούμε μετά από τη λήξη τους τα πάνελ των Φ/Β.
Ως ΕΝΩΤΙΚΗ ΠΕΡΙΦΕΡEIΑΚΗ ΚΙΝΗΣΗ καταψηφίζουμε τις συγκεκριμένες ΜΠΕ που
αφορούν στην εγκατάσταση φωτοβολταϊκών και αιολικών σταθμών παράγωγής ηλεκτρικής
ενέργειάς καθώς και του φυσικού επακόλουθου αυτών δηλ. των σταθμών συγκέντρωσης
και αποθήκευσης της παραγομένης ενέργειας προτού πουληθεί, γιατί

 θεωρούμε ότι η Περιφέρεια Στεριάς Ελλάδας είναι κορεσμένη σε ανεμογεννήτριες και
φωτοβολταϊκα  και  δεν  δεχόμαστε  να  συναινέσουμε  στην  περιβαλλοντική



βαρβαρότητά  που  επιχειρείται  στην  στερεοελλαδίτικη  γη, μέσα  από  την
περαιτέρω ανεξέλεγκτη επέκταση των ΑΠΕ, χωρίς επικυρωμένους δασικούς χάρτες
και  χωρίς επικαιροποιημένο χωροταξικό σχεδιασμό -όπου θα πρέπει  να δηλώνεται
ρητά  το ανέγγιχτο περιοχών Natura ή άλλων ευαίσθητων, ιστορικών ή με κάθε
άλλο τρόπο προστατευόμενων περιοχών.

 είμαστε  κατηγορηματικά  αντίθετοι  στην  καταστροφή  πολύτιμης  γεωργική  γης  ή/και
βοσκότοπων  και  χλοολιβαδικών  περιοχών(  «πράσινη»  υφαρπαγή  γης),  η  οποία
ανατρέπει σταδιακά τον γεωργοκτηνοτροφικό χαρακτήρα πολλών χωριών, που
ερημώνουν, στερώντας απολύτως χρήσιμα αγροδιατροφικά προϊόντα από τον
λαό μας, τα οποία εισάγονται τελικά από το εξωτερικό ( από το λιμάνι στο πιάτο μας!)
οδηγώντας  στην  περαιτέρω  αύξηση  του  πληθωρισμού  των  τροφίμων  ο  οποίος,
ειρήσθω εν παρόδω , «έτρεξε» τον Ιανουάριο με ρυθμό 8,3% τοποθετώντας την χώρα
μας  στην  δεύτερη  θέση,  σε  επίπεδο  ευρωζώνης,  στον  πληθωρισμό  τροφίμων
(Euostat)

 είμαστε αντίθετοι στα επενδυτικά σχέδια του λεγόμενου «πράσινου καπιταλισμού» ο
οποίος εφαρμόζοντας ολογοπωλιακες στρατηγικές παραδίδει την ενέργεια στα χέρια
μικρού  αριθμού  ιδιωτικών  επιχειρήσεων  προκειμένου  να  θησαυρίζουν,  ενώ  τυχόν
επιδοτήσεις είναι χωρίς αντίκρισμα για φτωχότερα νοικοκυριά.

Θεωρούμε ότι είναι επιτακτική η ανάγκη για επικαιροποιημενο  χωροταξικό σχεδιασμό,
που να σέβεται  πραγματικά το περιβάλλον,  τις  ιδιαιτερότητες και  προοπτικές του κάθε
τόπου,  να  αναγνωρίζει  την  αναγκαιότητα  του  φυσικού  και  υδάτινου  πλούτου  για  την
προώθηση της παραγωγικής διαδικασίας,  και να προστατεύει τη απαραίτητή για την
επιβίωσή μας βιοποικιλότητα των ειδών.

Είναι  αναγκαίος  ένα  ενεργειακός  σχεδιασμός  όπου  δεν  θα  υφίσταται  οι  παραπάνω
προβληματισμοί  αλλά  θα  διασφαλίζεται  η  ενεργειακή  αυτάρκεια,  η  ασφαλής
ηλεκτροδότησή της χώρας και ο δημόσιος και κοινωνικός χαρακτήρας του ρεύματος.
Ακρογωνιαίος λίθος για την υλοποίηση των έργων θα πρέπει να αποτελεί  η κοινωνική
συναίνεση πολίτων, συλλογικοτήτων κλπ.  

Ο  κος  Μουτουσίδης  Στέφανος  από  την  παράταξη  Λαική  Συσπείρωση  Στερεάς
Ελλάδας  τόνισε ότι:
 Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και ξεκινάει από την αντίθεση μας στις
πολιτικές  ιδιωτικοποίησης  της  παραγωγής  της  ενέργειας….  Στην  απελευθέρωση   της
αγοράς της Ενέργειας,  που επέβαλε η Ε.Ε και  οι  οδηγίες της, παραδίνοντας την στην
εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου κεφαλαίου….
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των
ΑΠΕ ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης
των Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας  από το μεγάλο κεφάλαιο,  με  κρατική  υποστήριξη.
….σε συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας μας…. και την
εισαγωγή  της  ενέργειας  στην  ελεύθερη  αγορά  και  το  χρηματιστήριο,  σύμφωνα  με  τις
οδηγίες της Ε.Ε….οδηγεί σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την λαϊκή κατανάλωση και
άρα στην μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών στρωμάτων
Οδηγεί στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από τα
μονοπώλια…..από ιδιώτες.
Στην προέκταση αυτών των πολιτικών,  ξέρουμε,  πως,  η  πρακτική  των μονοπωλιακών
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του. 



Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα.
Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων
των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το
καπιταλιστικό κέρδος.
Για  αυτό  διαφωνούμε  από  θέση  αρχών  με  τους  αιολικούς  σταθμούς  παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους
χρησιμοποιούν  σαν  επενδυτική  ευκαιρία….  Διαφωνούμε  και  με  την  εγκατάσταση
φωτοβολταϊκών  συστοιχιών,  που  χάριν  του  κέρδους  δραστηριοποιούν  ακόμη  και
μικρομεσαίους επενδυτές.
Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους.
Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και  των μέχρι  σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ.
Σε αυτή την λογική αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο……
και, φυσικά, να τον κινητοποιήσουμε.
Σε αυτή την βάση ΕΚΦΡΑΖΟΥΜΕ ΑΡΝΗΤΙΚΗ ΓΝΩΜΗ, δηλώνοντας ταυτόχρονα πως δεν
πιστεύουμε πως θα υλοποιηθούν οι όροι προστασίας του περιβάλλοντος…..

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθμό  88

ΘΕΜΑ 8ο :   Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη
την  εισήγηση του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου,   η οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει κατά 

Πλειοψηφία

με  7 ψήφους υπέρ  και  3  κατά των  κ.κ. (Αγγελοπούλου,  Λύκου,  Μουτουσίδη)  την
έγκριση  της  Μελέτης  Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων  (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού  (Φ/Β)
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας, ισχύος 24,95 MW της ‘’GR ATHENSGR ATHENS 4 MIKE’GR ATHENS’GR ATHENS
στη  θέση  «ΑΓΡΑΠΙΔΙΑ  3»  του  Δήμου  Δομοκού  στο  Ν.  Φθιώτιδας, σύμφωνα  με  την
εισήγηση της υπηρεσίας.
Ο πρόεδρος της επιτροπής κος Ευάγγελος Κούκουζας τόνισε ότι υποχρεωτικά από εδώ
και  πέρα  θα  πρέπει  να  γίνεται  εφαρμογή  της  Υπουργικής  Απόφασης  3218/2024  για
υποχρεωτική φύτευση ....
Ο  κος  Λύκος  Βασιλειος  ως  εκπρόσωπος  της  παράταξης  Ενωτική  Περιφερειακή
Κίνηση δήλωσε ότι: Απέχουμε από αυτή την απόφαση μιας και δεν έχει νόημα, όταν δεν
θα ξέρουμε πως να διαχειριστούμε μετά από τη λήξη τους τα πάνελ των Φ/Β.
Ως ΕΝΩΤΙΚΗ ΠΕΡΙΦΕΡEIΑΚΗ ΚΙΝΗΣΗ καταψηφίζουμε τις συγκεκριμένες ΜΠΕ που
αφορούν στην εγκατάσταση φωτοβολταϊκών και αιολικών σταθμών παράγωγής ηλεκτρικής
ενέργειάς καθώς και του φυσικού επακόλουθου αυτών δηλ. των σταθμών συγκέντρωσης
και αποθήκευσης της παραγομένης ενέργειας προτού πουληθεί, γιατί

 θεωρούμε ότι η Περιφέρεια Στεριάς Ελλάδας είναι κορεσμένη σε ανεμογεννήτριες και
φωτοβολταϊκα  και  δεν  δεχόμαστε  να  συναινέσουμε  στην  περιβαλλοντική
βαρβαρότητά  που  επιχειρείται  στην  στερεοελλαδίτικη  γη, μέσα  από  την
περαιτέρω ανεξέλεγκτη επέκταση των ΑΠΕ, χωρίς επικυρωμένους δασικούς χάρτες
και  χωρίς επικαιροποιημένο χωροταξικό σχεδιασμό -όπου θα πρέπει  να δηλώνεται



ρητά  το ανέγγιχτο περιοχών Natura ή άλλων ευαίσθητων, ιστορικών ή με κάθε
άλλο τρόπο προστατευόμενων περιοχών.

 είμαστε  κατηγορηματικά  αντίθετοι  στην  καταστροφή  πολύτιμης  γεωργική  γης  ή/και
βοσκότοπων  και  χλοολιβαδικών  περιοχών(  «πράσινη»  υφαρπαγή  γης),  η  οποία
ανατρέπει σταδιακά τον γεωργοκτηνοτροφικό χαρακτήρα πολλών χωριών, που
ερημώνουν, στερώντας απολύτως χρήσιμα αγροδιατροφικά προϊόντα από τον
λαό μας, τα οποία εισάγονται τελικά από το εξωτερικό ( από το λιμάνι στο πιάτο μας!)
οδηγώντας  στην  περαιτέρω  αύξηση  του  πληθωρισμού  των  τροφίμων  ο  οποίος,
ειρήσθω εν παρόδω , «έτρεξε» τον Ιανουάριο με ρυθμό 8,3% τοποθετώντας την χώρα
μας  στην  δεύτερη  θέση,  σε  επίπεδο  ευρωζώνης,  στον  πληθωρισμό  τροφίμων
(Euostat)

 είμαστε αντίθετοι στα επενδυτικά σχέδια του λεγόμενου «πράσινου καπιταλισμού» ο
οποίος εφαρμόζοντας ολογοπωλιακες στρατηγικές παραδίδει την ενέργεια στα χέρια
μικρού  αριθμού  ιδιωτικών  επιχειρήσεων  προκειμένου  να  θησαυρίζουν,  ενώ  τυχόν
επιδοτήσεις είναι χωρίς αντίκρισμα για φτωχότερα νοικοκυριά.

Θεωρούμε ότι είναι επιτακτική η ανάγκη για επικαιροποιημενο  χωροταξικό σχεδιασμό,
που να σέβεται  πραγματικά το περιβάλλον,  τις  ιδιαιτερότητες και  προοπτικές του κάθε
τόπου,  να  αναγνωρίζει  την  αναγκαιότητα  του  φυσικού  και  υδάτινου  πλούτου  για  την
προώθηση της παραγωγικής διαδικασίας,  και να προστατεύει τη απαραίτητή για την
επιβίωσή μας βιοποικιλότητα των ειδών.

Είναι  αναγκαίος  ένα  ενεργειακός  σχεδιασμός  όπου  δεν  θα  υφίσταται  οι  παραπάνω
προβληματισμοί  αλλά  θα  διασφαλίζεται  η  ενεργειακή  αυτάρκεια,  η  ασφαλής
ηλεκτροδότησή της χώρας και ο δημόσιος και κοινωνικός χαρακτήρας του ρεύματος.
Ακρογωνιαίος λίθος για την υλοποίηση των έργων θα πρέπει να αποτελεί  η κοινωνική
συναίνεση πολίτων, συλλογικοτήτων κλπ.  
Ο  κος  Μουτουσίδης  Στέφανος  από  την  παράταξη  Λαική  Συσπείρωση  Στερεάς
Ελλάδας  τόνισε ότι:
 Η τοποθέτηση μας είναι σταθερή και αταλάντευτη και ξεκινάει από την αντίθεση μας στις
πολιτικές  ιδιωτικοποίησης  της  παραγωγής  της  ενέργειας….  Στην  απελευθέρωση   της
αγοράς της Ενέργειας,  που επέβαλε η Ε.Ε και  οι  οδηγίες της, παραδίνοντας την στην
εκμετάλλευση των μονοπωλίων και του μεγάλου κεφαλαίου….
Είναι προφανές πως η διαφωνία μας δεν αφορά απλά την χωροταξική διευθέτηση των
ΑΠΕ ή κάποιες διαπραγματεύσεις για αντισταθμιστικά οφέλη, αφού η πολιτική ανάπτυξης
των Ανανεώσιμων πηγών ενέργειας  από το μεγάλο κεφάλαιο,  με  κρατική  υποστήριξη.
….σε συνδυασμό με τον περιορισμό της αξιοποίησης του λιγνίτη της Χώρας μας…. και την
εισαγωγή  της  ενέργειας  στην  ελεύθερη  αγορά  και  το  χρηματιστήριο,  σύμφωνα  με  τις
οδηγίες της Ε.Ε….οδηγεί σε αύξηση της τιμής του ρεύματος για την λαϊκή κατανάλωση και
άρα στην μεγαλύτερη και εντατικότερη εκμετάλλευση των λαϊκών στρωμάτων
Οδηγεί στον ουσιαστικό έλεγχο κάθε παραγωγικής δραστηριότητας στον τόπο μας, από τα
μονοπώλια…..από ιδιώτες.
Στην προέκταση αυτών των πολιτικών,  ξέρουμε,  πως,  η  πρακτική  των μονοπωλιακών
ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που δραστηριοποιούνται σε αυτό τον τομέα, δεν θα
σεβόταν το περιβάλλον και την προστασία του. 
Το κυνήγι του μεγαλύτερου κέρδους και οι ανταγωνισμοί τους  ήδη γέμισαν τα βουνά μας
ανεμογεννήτριες και μετέτρεψαν εύφορες περιοχές σε εκτεταμένα φωτοβολταικά πάρκα.
Λέμε, λοιπόν, πως και η προστασία του περιβάλλοντος και η οικολογική συνείδηση έχουν
πολιτική διάσταση και ταξικό πρόσημο, μια και είναι σε όλους γνωστό πως αφετηρία όλων



των αρνητικών παρεμβάσεων στο περιβάλλον και τα οικοσυστήματα που ζούμε είναι το
καπιταλιστικό κέρδος.
Για  αυτό  διαφωνούμε  από  θέση  αρχών  με  τους  αιολικούς  σταθμούς  παραγωγής
ηλεκτρικής ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου, που τους
χρησιμοποιούν  σαν  επενδυτική  ευκαιρία….  Διαφωνούμε  και  με  την  εγκατάσταση
φωτοβολταϊκών  συστοιχιών,  που  χάριν  του  κέρδους  δραστηριοποιούν  ακόμη  και
μικρομεσαίους επενδυτές.
Σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ αντιπαλεύουμε αυτές τις πολιτικές και τις συνέπειες τους.
Αποκαλύπτουμε τις ευθύνες της Ε.Ε και  των μέχρι  σήμερα κυβερνήσεων της Ν.Δ, του
ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ.
Σε αυτή την λογική αγωνιζόμαστε και επιδιώκουμε να ευαισθητοποιήσουμε τον κόσμο……
και, φυσικά, να τον κινητοποιήσουμε.
Σε αυτή την βάση ΕΚΦΡΑΖΟΥΜΕ ΑΡΝΗΤΙΚΗ ΓΝΩΜΗ, δηλώνοντας ταυτόχρονα πως δεν
πιστεύουμε πως θα υλοποιηθούν οι όροι προστασίας του περιβάλλοντος…..
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ΘΕΜΑ 9ο :   Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη
την  εισήγηση του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου καθώς και  τη με αριθμ. 72/2024 απόφαση του Δημοτικού
Συμβουλίου  του   Δήμου  Αγράφων,  τα  οποία αποτελούν   αναπόσπαστο  τμήμα  του
παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση  αποφασίζει 

Ομόφωνα

ΑΡΝΗΤΙΚΑ  για την έγκριση  της  Μελέτης  Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων  (ΜΠΕ) του
έργου:  «Πλωτός  Φωτοβολταϊκός  Σταθμός  Παραγωγής  Ηλεκτρικής  Ενέργειας  στη  θέση
“zoom” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί τωνΚρεμαστά Ι” ισχύος 115,87968 MW των Δ.Ε Απεραντίων & Ινάχου, των Δ. Αγράφων &
Αμφιλοχίας,  Π.Ε. Ευρυτανίας  &  Αιτωλοακαρνανίας,  Περιφερειών  Στερεάς  &  Δυτικής
Ελλάδας», σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας.
Ο πρόεδρος της επιτροπής κος Ευάγγελος Κούκουζας τόνισε ότι : Είμαστε απόλυτα
ΑΡΝΗΤΙΚΟΙ σε αυτή την επιθετική απόφαση του υπουργείου να επιτρέψει την κατασκευή
Φ/Β πάρκου στη λίμνη των Κρεμαστών.
Τόσο  η  επιτροπή μας  όσο  και  ο  Δήμος  Αγράφων  (που  με  έγγραφό  του  ΟΜΟΦΩΝΑ
αποφάσισε ΑΡΝΗΤΙΚΑ) καθώς και η Τοπική Κοινωνία της περιοχής καταψηφίζουν αυτή τη
Μελέτη.
Προτείνω να  συνταχθεί άμεσα  επιστολή προς το ΥΠΕΝ και να ζητηθεί η απόσυρση του
ανωτέρου έργου. 
Ο  κος  Λύκος  Βασιλειος  ως  εκπρόσωπος  της  παράταξης  Ενωτική  Περιφερειακή
Κίνηση τόνισε ότι: Είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ..και ζήτησε:  να   τεθεί  το θέμα προς συζήτηση
στο Περιφερειακό Συμβούλιο προκειμένου η απόφαση που θα ληφθεί να έχει την ισχύ που
της αρμόζει.
Η κα Καλαντζή Αικατερίνη  Αντιπεριφερειάρχη Ορεινής Δασικής Πολιτικής
και  μέλος  της  επιτροπής  (με  την  οποία  συμφώνησε  και  ο
Περιφερειακός  Σύμβουλος  κ.  Θωμάς  Ευαγγελογιώργος  ως  μέλος  της
ίδιας επιτροπής), τόνισε ότι:  «η Ευρυτανία έχει συνεισφέρει ενεργειακά τα
μέγιστα με τα υδροηλεκτρικά φράγματα των Κρεμαστών, του Καστρακίου και
του Στράτου, και έχει πληρώσει ακριβά τις επιπτώσεις της κατασκευής τους
με  κατολισθήσεις,  σεισμούς,  με  αφανισμό  οικισμών,  θρησκευτικών  και
ιστορικών μνημείων και ξεριζωμό του ντόπιου πληθυσμού. Επήλθε αλλαγή των



γεωμορφολογικών και κλιματολογικών συνθηκών, τεράστιες επιπτώσεις στην
κοινωνιολογική  σύνθεση  του  οικονομικά  ενεργού  πληθυσμού  της,  και  δεν
υπάρχει  περιθώριο  περαιτέρω  παραχωρήσεων.  Κάποιες  περιοχές  πρέπει  να
μείνουν όσο γίνεται ανέγγιχτες ώστε να δοθεί το περιθώριο αποκατάστασης
και  επανάκαμψης  της  τουριστικής  ήπιας  ανάπτυξης  αλλά  κυρίως  της
πρωτογενούς παραγωγής». Συνεπώς όπως τοποθετήθηκε και η κ. Καλαντζή,
«ως  ΠΣΤΕ  είμαστε  κάθετα  αντίθετοι  στην  εγκατάσταση  πλωτών
φωτοβολταϊκών σταθμών και για τις δύο περιπτώσεις των ΚΡΕΜΑΣΤΩΝ Ι & ΙΙ.
Η  ΠΣΤΕ  τα  τελευταία  χρόνια  έχει  επενδύσει  πολύ  στην  ανάπτυξη  της
τουριστικής δυνατότητας της λίμνης, ώστε να δοθεί η δυνατότητα ανάπτυξης
περιηγήσεων με σκάφος, παρόχθιων τουριστικών δραστηριοτήτων, ανάπτυξη
πλωτών εξεδρών απόπλου. Άλλωστε σύμφωνα με το Σχέδιο Διαχείρισης των
Λεκανών Απορροής Ποταμών του Υδατικού Διαμερίσματος Δυτικής Στερεάς
Ελλάδας  και  της  αντίστοιχης  Στρατηγικής  Μελέτης  Περιβαλλοντικών
Επιπτώσεων,  στα υδατικά συστήματα εσωτερικών υδάτων που εντάσσονται
στο  Μητρώο  Προστατευόμενων  Περιοχών  ως  ύδατα  αναψυχής,  η  Δ/νση
Υδάτων μπορεί να επιτραπεί η εγκατάσταση έργων υδροληψίας και ΜΥΗΕ στις
περιοχές αυτές,  εφόσον τεκμηριωθεί  ότι δεν επηρεάζεται η κατάσταση του
υδατικού συστήματος, σύμφωνα με τα προβλεπόμενα Ευρωπαϊκών Οδηγιών και
δεν  γίνεται  καμία  αναφορά  περί  πλωτών  φωτοβολταϊκών  πάρκων.  Οι
αρνητικές εισηγήσεις των αρμοδίων υπηρεσιών της Περιφέρειας,  πρέπει  να
ληφθούν υπόψη καθώς αποτελούν αντικείμενο επιστημονικής προσέγγισης και
τεκμηρίωσης». Και όπως κατέληξε η κ. Καλαντζή «Δεν λέμε συλλήβδην όχι σε
κάθε  πρόταση  ανάπτυξης.  Οφείλουμε  όμως  να  πούμε  όχι  στις  επιθετικές
επιχειρηματικές προτάσεις ενεργειακών εγκαταστάσεων καθώς προέχουν για
εμάς οι πολιτικές αναστροφής των συνθηκών ερήμωσης και εγκατάλειψης της
υπαίθρου μας». 
Επίσης:
Aπών) Η  Περιφέρεια  Στερεάς  Ελλάδας  -  ΠΕ Ευρυτανίας  με  τις  υπ'  αριθμ.  57/2021 (ΑΔΑ:
ΩΧ1Ι7ΛΗ-Κ9Ε),  107/2021  (ΑΔΑ:  9ΗΞ27ΛΗ-ΦΨΣ),  96/2022  (ΑΔΑ:  Ψ9ΥΑ7ΛΗ-ΕΒ7),
126/2022  (ΑΔΑ:  974Α7ΛΗ-ΓΧΙ),  247/2023  (ΑΔΑ:  62ΜΩ7ΛΗ-ΙΣΒ)  και  80/2024  (ΑΔΑ:
ΡΝΛΤ7ΛΗ-Τ4Ε)  συμβάσεις,  έχει  αδειοδοτήσει  τουριστικές  πλεύσεις  στην  Λίμνη
Κρεμαστών,  δράση η οποία έρχεται  σε αντιδιαστολή με  το προτεινόμενο έργο υπό το
πρίσμα της Πράξης 19 της 29.4.2024 Υπουργικού Συμβουλίου (ΦΕΚ 84/Α’GR ATHENS/12-6-2024)
B) Η Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας - ΠΕ Ευρυτανίας με τις υπ' αριθμ. 67/2022 και 88/20223
συμβάσεις  έχει  προμηθευτεί  και  εγκαταστήσει  πλωτές  εξέδρες  στην Λίμνη Κρεμαστών,
έργα τα οποία έρχονται  σε  αντιδιαστολή με το προτεινόμενο έργο υπό το πρίσμα της
Πράξης 19 της 29.4.2024 Υπουργικού Συμβουλίου (ΦΕΚ 84/Α’GR ATHENS/12-6-2024) 
Γ). Η  Περιφέρεια  Στερεάς  Ελλάδας  -  ΠΕ  Ευρυτανίας  έχει  προχωρήσει  σε  διαδικασία
αδειοδότησης υδατοδρομίου , έργο τα οποία έρχονται σε αντιδιαστολή με το προτεινόμενο
έργο  υπό  το  πρίσμα  της  Πράξης  19  της  29.4.2024  Υπουργικού  Συμβουλίου  (ΦΕΚ
84/Α’GR ATHENS/12-6-2024) 
Δ). Η Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας - ΠΕ Ευρυτανίας εφαρμόζει την εγκεκριμένη Μελέτη
Ολοκληρωμένου  Σχεδίου  Διαχείρισης  &  Ανάδειξης  περιοχής  Λιμνών  και  Τεχνητών
Φραγμάτων  Ανάντη  Φράγματος  Κρεμαστών  έως  εκβολές  Αχελώου  βάση  την  ΚΥΑ
129264/23-05-2007 «Έγκριση Περιβαλλοντικών όρων για τη λειτουργία του υφιστάμενου
ΥΗΣ  Κρεμαστών,  Καστρακίου,  Στράτου  Ι  και  ΙΙ  στον  ποταμό  Αχελώο  του  Νομού
Αιτωλοακαρνανίας και Ευρυτανίας, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει η οποία έρχεται  σε
αντιδιαστολή  με  το  προτεινόμενο  έργο  υπό  το  πρίσμα  της  Πράξης  19  της  29.4.2024
Υπουργικού Συμβουλίου (ΦΕΚ 84/Α’GR ATHENS/12-6-2024).



Ο  κος  Μουτουσίδης  Στέφανος  από  την  παράταξη  Λαϊκή  Συσπείρωση  Στερεάς
Ελλάδας δήλωσε: Βρισκόμαστε μπροστά σε μια άναρχη παραγωγή Φ/Β συστημάτων σε
μια περιοχή με συγκεκριμένα χαρακτηριστικά ανάπτυξης. Κάτω από την πίεση ανάπτυξης
της ενέργειας  με μόνο κριτήριο την επιχειρηματική  ενέργεια  σε  μία περιοχή με  φυσικό
καλλος όπου αύτη τη στιγμή καταστέφεται....
Είναι απαράδεκτο αυτό που γίνεται ....
ΕΙΜΑΙ ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ...
Ο κος Ευαγγελογιώργος Θωμάς  μέλος της επιτροπής περιβάλλοντος και χωρικού
σχεδιασμού τόνισε: Συμφωνό με όσα ειπώθηκαν προηγουμένος .. Η περιοχή αυτή έχει
δώσει πολλα μέχρι τώρα... Προσπαθούμε να την αναπτύξουμε τουριστικά πρός μία άλλη
κατεύθυνση ..... Δεν δίνουμε τίποτε άλλο. .... ΕΙΜΑΙ ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ
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ΘΕΜΑ 10ο :   Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος  και  Ανάπτυξης λαμβάνοντας  υπ΄  όψη την
εισήγηση  του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου καθώς και  τη με αριθμ. 63/2024 απόφαση του Δημοτικού
Συμβουλίου  του   Δήμου  Αγράφων  τα  οποία  αποτελούν   αναπόσπαστο  τμήμα  του
παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 

Ομόφωνα

ΑΡΝΗΤΙΚΑ  για την έγκριση  της  Μελέτης  Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων  (ΜΠΕ) του
έργου:   «Πλωτός Φωτοβολταϊκός Σταθμός Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας στη θέση
“zoom” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί τωνΚρεμαστά  ΙΙ”  ισχύος 115,87968  MW των Δ.Ε  Φραγκίστας  &  Παρακαμπύλιων  των  Δ.
Αγράφων  &  Αγρινίου,  Π.Ε. Ευρυτανίας  &  Αιτωλοακαρνανίας,  Περιφερειών  Στερεάς  &
Δυτικής Ελλάδας» σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας.
Ο πρόεδρος της επιτροπής κος Ευάγγελος Κούκουζας τόνισε ότι : Είμαστε απόλυτα
ΑΡΝΗΤΙΚΟΙ σε αυτή την επιθετική απόφαση του υπουργείου να επιτρέψει την κατασκευή
Φ/Β πάρκου στη λίμνη των Κρεμαστών.
Τόσο  η  επιτροπή μας  όσο  και  ο  Δήμος  Αγράφων  (που  με  έγγραφό  του  ΟΜΟΦΩΝΑ
αποφάσισε ΑΡΝΗΤΙΚΑ) καθώς και η Τοπική Κοινω νία της περιοχής καταψηφίζουν αυτή
τη Μελέτη.
Προτείνω να  συνταχθεί άμεσα  επιστολή προς το ΥΠΕΝ και να ζητηθεί η απόσυρση του
ανωτέρου έργου. 
Ο κος Λύκος Βασιλειος ως εκπρόσωπος της παράταξης Ενωτική Περιφερειακή Κίνηση
τόνισε  ότι:  Είμαι  ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ..και  ζήτησε:  να    τεθεί  το  θέμα  προς  συζήτηση   στο
Περιφερειακό Συμβούλιο προκειμένου η απόφαση που θα ληφθεί να έχει την ισχύ που της
αρμόζει.
Η κα Καλαντζή Αικατερίνη  Αντιπεριφερειάρχη Ορεινής Δασικής Πολιτικής και μέλος
της επιτροπής (με την οποία συμφώνησε και ο Περιφερειακός Σύμβουλος κ. Θωμάς
Ευαγγελογιώργος  ως  μέλος  της  ίδιας  επιτροπής),  τόνισε  ότι:  «η  Ευρυτανία  έχει
συνεισφέρει ενεργειακά τα μέγιστα με τα υδροηλεκτρικά φράγματα των Κρεμαστών, του
Καστρακίου και του Στράτου, και έχει  πληρώσει ακριβά τις επιπτώσεις της κατασκευής
τους  με  κατολισθήσεις,  σεισμούς,  με  αφανισμό  οικισμών,  θρησκευτικών και  ιστορικών
μνημείων και ξεριζωμό του ντόπιου πληθυσμού. Επήλθε αλλαγή των γεωμορφολογικών
και  κλιματολογικών συνθηκών, τεράστιες  επιπτώσεις  στην κοινωνιολογική σύνθεση του
οικονομικά  ενεργού  πληθυσμού  της,  και  δεν  υπάρχει  περιθώριο  περαιτέρω
παραχωρήσεων.  Κάποιες  περιοχές  πρέπει  να μείνουν όσο γίνεται  ανέγγιχτες  ώστε  να
δοθεί το περιθώριο αποκατάστασης και επανάκαμψης της τουριστικής ήπιας ανάπτυξης



αλλά  κυρίως  της  πρωτογενούς  παραγωγής».  Συνεπώς  όπως  τοποθετήθηκε  και  η  κ.
Καλαντζή, «ως ΠΣΤΕ είμαστε κάθετα αντίθετοι στην εγκατάσταση πλωτών φωτοβολταϊκών
σταθμών και για τις δύο περιπτώσεις των ΚΡΕΜΑΣΤΩΝ Ι & ΙΙ. Η ΠΣΤΕ τα τελευταία χρόνια
έχει  επενδύσει  πολύ στην ανάπτυξη της τουριστικής δυνατότητας  της λίμνης,  ώστε να
δοθεί  η  δυνατότητα  ανάπτυξης  περιηγήσεων  με  σκάφος,  παρόχθιων  τουριστικών
δραστηριοτήτων, ανάπτυξη πλωτών εξεδρών απόπλου. Άλλωστε σύμφωνα με το Σχέδιο
Διαχείρισης  των  Λεκανών  Απορροής  Ποταμών  του  Υδατικού  Διαμερίσματος  Δυτικής
Στερεάς Ελλάδας και της αντίστοιχης Στρατηγικής Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων,
στα  υδατικά  συστήματα  εσωτερικών  υδάτων  που  εντάσσονται  στο  Μητρώο
Προστατευόμενων Περιοχών ως ύδατα αναψυχής, η Δ/νση Υδάτων μπορεί να επιτραπεί η
εγκατάσταση έργων υδροληψίας και ΜΥΗΕ στις περιοχές αυτές, εφόσον τεκμηριωθεί ότι
δεν επηρεάζεται η κατάσταση του υδατικού συστήματος, σύμφωνα με τα προβλεπόμενα
Ευρωπαϊκών  Οδηγιών  και  δεν  γίνεται  καμία  αναφορά  περί  πλωτών  φωτοβολταϊκών
πάρκων. Οι αρνητικές εισηγήσεις των αρμοδίων υπηρεσιών της Περιφέρειας, πρέπει να
ληφθούν  υπόψη  καθώς  αποτελούν  αντικείμενο  επιστημονικής  προσέγγισης  και
τεκμηρίωσης».  Και  όπως  κατέληξε  η  κ.  Καλαντζή  «Δεν  λέμε  συλλήβδην  όχι  σε  κάθε
πρόταση  ανάπτυξης.  Οφείλουμε  όμως  να  πούμε  όχι  στις  επιθετικές  επιχειρηματικές
προτάσεις  ενεργειακών  εγκαταστάσεων  καθώς  προέχουν  για  εμάς  οι  πολιτικές
αναστροφής των συνθηκών ερήμωσης και εγκατάλειψης της υπαίθρου μας». 
Επίσης:
Aπών) Η  Περιφέρεια  Στερεάς  Ελλάδας  -  ΠΕ Ευρυτανίας  με  τις  υπ'  αριθμ.  57/2021 (ΑΔΑ:
ΩΧ1Ι7ΛΗ-Κ9Ε),  107/2021  (ΑΔΑ:  9ΗΞ27ΛΗ-ΦΨΣ),  96/2022  (ΑΔΑ:  Ψ9ΥΑ7ΛΗ-ΕΒ7),
126/2022  (ΑΔΑ:  974Α7ΛΗ-ΓΧΙ),  247/2023  (ΑΔΑ:  62ΜΩ7ΛΗ-ΙΣΒ)  και  80/2024  (ΑΔΑ:
ΡΝΛΤ7ΛΗ-Τ4Ε)  συμβάσεις,  έχει  αδειοδοτήσει  τουριστικές  πλεύσεις  στην  Λίμνη
Κρεμαστών,  δράση η οποία έρχεται  σε αντιδιαστολή με  το προτεινόμενο έργο υπό το
πρίσμα της Πράξης 19 της 29.4.2024 Υπουργικού Συμβουλίου (ΦΕΚ 84/Α’GR ATHENS/12-6-2024)
B) Η Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας - ΠΕ Ευρυτανίας με τις υπ' αριθμ. 67/2022 και 88/20223
συμβάσεις  έχει  προμηθευτεί  και  εγκαταστήσει  πλωτές  εξέδρες  στην Λίμνη Κρεμαστών,
έργα τα οποία έρχονται  σε  αντιδιαστολή με το προτεινόμενο έργο υπό το πρίσμα της
Πράξης 19 της 29.4.2024 Υπουργικού Συμβουλίου (ΦΕΚ 84/Α’GR ATHENS/12-6-2024) 
Γ). Η  Περιφέρεια  Στερεάς  Ελλάδας  -  ΠΕ  Ευρυτανίας  έχει  προχωρήσει  σε  διαδικασία
αδειοδότησης υδατοδρομίου , έργο τα οποία έρχονται σε αντιδιαστολή με το προτεινόμενο
έργο  υπό  το  πρίσμα  της  Πράξης  19  της  29.4.2024  Υπουργικού  Συμβουλίου  (ΦΕΚ
84/Α’GR ATHENS/12-6-2024) 
Δ). Η Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας - ΠΕ Ευρυτανίας εφαρμόζει την εγκεκριμένη Μελέτη
Ολοκληρωμένου  Σχεδίου  Διαχείρισης  &  Ανάδειξης  περιοχής  Λιμνών  και  Τεχνητών
Φραγμάτων  Ανάντη  Φράγματος  Κρεμαστών  έως  εκβολές  Αχελώου  βάση  την  ΚΥΑ
129264/23-05-2007 «Έγκριση Περιβαλλοντικών όρων για τη λειτουργία του υφιστάμενου
ΥΗΣ  Κρεμαστών,  Καστρακίου,  Στράτου  Ι  και  ΙΙ  στον  ποταμό  Αχελώο  του  Νομού
Αιτωλοακαρνανίας και Ευρυτανίας, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει η οποία έρχεται  σε
αντιδιαστολή  με  το  προτεινόμενο  έργο  υπό  το  πρίσμα  της  Πράξης  19  της  29.4.2024
Υπουργικού Συμβουλίου (ΦΕΚ 84/Α’GR ATHENS/12-6-2024).
Ο  κος  Μουτουσίδης  Στέφανος  από  την  παράταξη  Λαϊκή  Συσπείρωση  Στερεάς
Ελλάδας δήλωσε: Βρισκόμαστε μπροστά σε μια άναρχη παραγωγή Φ/Β συστημάτων σε
μια περιοχή με συγκεκριμένα χαρακτηριστικά ανάπτυξης. Κάτω από την πίεση ανάπτυξης
της ενέργειας  με μόνο κριτήριο την επιχειρηματική  ενέργεια  σε  μία περιοχή με  φυσικό
καλλος όπου αύτη τη στιγμή καταστέφεται....
Είναι απαράδεκτο αυτό που γίνεται ....ΕΙΜΑΙ ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ...
Ο κος Ευαγγελογιώργος Θωμάς  μέλος της επιτροπής περιβάλλοντος και χωρικού
σχεδιασμού τόνισε: Συμφωνό με όσα ειπώθηκαν προηγουμένος .. Η περιοχή αυτή έχει



δώσει πολλα μέχρι τώρα... Προσπαθούμε να την αναπτύξουμε τουριστικά πρός μία άλλη
κατεύθυνση ..... Δεν δίνουμε τίποτε άλλο. .... ΕΙΜΑΙ ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ.
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ΘΕΜΑ 11ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη
την  εισήγηση του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου καθώς και  τη με αριθμ. 54/2024 απόφαση του Δημοτικού
Συμβουλίου του  Δήμου Καρπενησίου,  τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του
παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει

Ομόφωνα

ΑΡΝΗΤΙΚΑ για την έγκριση  της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Μικρού
Υδροηλεκτρικού έργου (Μ.ΥΗ.Ε) ισχύος 1,5MW της εταιρείας ‘’GR ATHENSGEG POWER IKE’GR ATHENS’GR ATHENS επί του
ρέματος «Ξερόρρεμα» Δ.Ε. Δομνίστας στο Δήμο Καρπενησίου Ν. Ευρυτανίας,  σύμφωνα
με την εισήγηση της υπηρεσίας.  
 Ο κος Λύκος Βασιλειος ως εκπρόσωπος της παράταξης Ενωτική Περιφερειακή Κίνηση
τόνισε ότι: Είχα την ευκαιρία να γνωρίσω απο κοντα την περιοχή και να κάνω μια εισήγηση
για τα υδροηλεκτρικά.
Στην περιοχή της Ευρυτανίας έχουμε πολλά νερά και πολλές εταιρείες θέλουν να αναπτυχθούν
σε αυτή την περιοχή και να καταστρέψουν αυτό το υπέροχο τοπίο...
Αυτή  την  περιοχή  έχουμε  καθήκον  να  τη  διαφυλάξουμε  και  να  δώσουμε  μάχες  για  να
διατηρήσουμε το χαρακτήρα που έχει...
Είμαι  ΚΑΘΕΤΑ ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ..
Ο  κος  Μουτουσίδης  Στέφανος  από  την  παράταξη  Λαϊκή  Συσπείρωση  Στερεάς
Ελλάδας ψήφισε ΑΡΝΗΤΙΚΑ τονίζοντας:
1. Η Ενέργεια είναι κοινωνικό αγαθό απαραίτητο για την ζωή των ανθρώπων αλλά και
για κάθε παραγωγική διαδικασία… Διαμορφώνει την ποιότητα της ζωής του λαού και τον
σύγχρονο χαρακτήρα της.
Δεν μπορεί να είναι αντικείμενο κερδοφορίας επιχειρηματικών ομίλων και μονοπωλίων.
Σε αυτή την  βάση θεωρούμε αναγκαίο τον δημόσιο έλεγχο και εκφράζουμε την αντίθεση
μας  στις  διαδικασίες  ιδιωτικοποιήσεων  που  καθιέρωσαν  ΝΔ,  ΠΑΣΟΚ  και  ΣΥΡΙΖΑ,
σύμφωνα με τις οδηγίες της για την απελευθέρωση της αγορά ενέργειας της Ε.Ε.
Διαφωνούμε  από  θέση  αρχών  με  τους  αιολικούς  σταθμούς  παραγωγής  ηλεκτρικής
ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου.
2. Γνωρίζοντας πως η κερδοσκοπική δραστηριότητα των κεφαλαιοκρατών αποτελεί
σημαντική  αιτία  καταστροφών  του  περιβάλλοντος,  μια  και  κατ  ουσία  λειτουργούν
ανεξέλεγκτοι  και  με  τις  ευλογίες  του  ταξικού  κράτους….Δεν  θεωρούμε,  πως,  οι
περιβαλλοντικοί όροι που τίθενται στις σχετικές εισηγήσεις, μπορούν να προστατεύσουν το
περιβάλλον.
3. Για  κανένα  λόγο  μια  τέτοια  δραστηριότητα  δεν  μπορεί  να  γίνεται  χωρίς  ενιαίο
κεντρικό  σχεδιασμό  και  ουσιαστικό  έλεγχο  ……  ύστερα  από  επιλογή  κάποιου
επιχειρηματία.
4. Αυτά τα ζητήματα δεν μπαίνουν στην λογική να διεκδικήσει κάθε τοπική κοινότητα ή
Δήμος ανταποδοτικά οφέλη, που παραπέμπουν στην γνωστή πολιτική λογική της Ε.Ε και
του ΣΥΡΙΖΑ πως « ο ρυπαίνων πληρώνει » και άρα η σχέση του περιβάλλοντος με τον
εργαζόμενο άνθρωπο μπορεί να τροποποιείται όπως θέλει  ο κάθε κεφαλαιοκράτης.
Σε αυτή την βάση, σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ, ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την εισήγηση.



Η  κα  Καλαντζή  Αικατερίνη  μέλος  της  επιτροπής  περιβάλλοντος  και  χωρικου
σχεδιασμού τόνισε:  δεν έχω την ίδια άποψη για τα μικρά υδροηλεκτρικά...  πρέπει να
εξετάζονται κατά περίπτωση γιατί πολλά απο αυτά είναι χρήσιμα..
Για  το  συγκεκριμένο  ειναι  απομακρισμένο  από  τον  οικισμό  παρόλα  αυτά  δημιουργεί
προβλήματα στη μορφολογία της περιοχής.
Ειμαι ΑΡΝΗΤΙΚΗ όπως και ο Δήμος....
Ο κος Ευαγγελογιώργος Θωμάς  μέλος της επιτροπής περιβάλλοντος και χωρικού
σχεδιασμού τόνισε: Συμφωνό με όσα ειπώθηκαν προηγουμένος ..
Ειμαι ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ..
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ΘΕΜΑ 12ο :  Η  Επιτροπή  Περιβάλλοντος  και  Ανάπτυξης  λαμβάνοντας  υπ΄  όψη  την
εισήγηση  του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ.  Μελέτη Κων/νου  η οποία αποτελεί   αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος
πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει κατά

Πλειοψηφία

με  7 ψήφους υπέρ  και  5  κατά των  κ.κ. (Αγγελοπούλου,  Λύκου,  Μουτουσίδη)  την
έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου:«Αιολικός Σταθμός
Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΑΣΠΗΕ) στη θέση “zoom” να λάβουν το λόγο και να τοποθετηθούν επί τωνΠαλιόβουνα” ισχύος 63 MW, στην
Δ.Ε. Χαιρώνειας, Δήμου Λεβαδέων, και στην Δ.Ε. Ορχομενού, Δήμου Ορχομενού, Π.Ε.
Βοιωτίας, Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας», σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας.
Ο  κος  Περγαντάς  Ιωάννης  μέλος  της  επιτροπής  περιβάλλοντος  και  χωρικού
σχεδιασμού τόνισε: Ο Δήμος δεν έχει αντίρρηση το ίδιο και οι κάτοικοι...
Γνωρίζω καλά την περιοχή αυτή .. το βουνό αυτό δεν είχε ποτέ βλαστηση.. τα papers δεν
είναι μελέτες...
Ο κος Λύκος Βασιλειος ως εκπρόσωπος της παράταξης Ενωτική Περιφερειακή Κίνηση
τόνισε ότι: Είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ.
Θα υπάρχει μεγάλο πρόβλημα με τον υδροφόρο ορίζοντα…. αυτό δείχνουν μελέτες οι οποίες
όμως δεν χρηματοδοτούνται……
Οι μελέτες είναι ανώτερες από τα τα papers…..
Τα papers είναι επιστημονικές δημοσιεύσεις που δημοσιεύονται σε επιστημονικά περιοδικά και
κρίνονται απο ειδική επιστημονική ομάδα του χώρου.
Στη διεθνή βιβλιογραφία υπάρχουν δεδομένα …..
Δεσμεύομαι να φέρω διεθνή βιβλιογραφία οπου αναφέρονται όλα αυτά που σας είπα...
Ο  κος  Μουτουσίδης  Στέφανος  από  την  παράταξη  Λαϊκή  Συσπείρωση  Στερεάς
Ελλάδας ψήφισε ΑΡΝΗΤΙΚΑ τονίζοντας. 
1. Η Ενέργεια είναι κοινωνικό αγαθό απαραίτητο για την ζωή των ανθρώπων αλλά και
για κάθε παραγωγική διαδικασία… Διαμορφώνει την ποιότητα της ζωής του λαού και τον
σύγχρονο χαρακτήρα της.
Δεν μπορεί να είναι αντικείμενο κερδοφορίας επιχειρηματικών ομίλων και μονοπωλίων.
Σε αυτή την  βάση θεωρούμε αναγκαίο τον δημόσιο έλεγχο και εκφράζουμε την αντίθεση
μας  στις  διαδικασίες  ιδιωτικοποιήσεων  που  καθιέρωσαν  ΝΔ,  ΠΑΣΟΚ  και  ΣΥΡΙΖΑ,
σύμφωνα με τις οδηγίες της για την απελευθέρωση της αγορά ενέργειας της Ε.Ε.
Διαφωνούμε  από  θέση  αρχών  με  τους  αιολικούς  σταθμούς  παραγωγής  ηλεκτρικής
ενέργειας των επιχειρηματικών ομίλων και του μεγάλου κεφαλαίου.
2. Γνωρίζοντας πως η κερδοσκοπική δραστηριότητα των κεφαλαιοκρατών αποτελεί
σημαντική  αιτία  καταστροφών  του  περιβάλλοντος,  μια  και  κατ  ουσία  λειτουργούν



ανεξέλεγκτοι  και  με  τις  ευλογίες  του  ταξικού  κράτους….Δεν  θεωρούμε,  πως,  οι
περιβαλλοντικοί όροι που τίθενται στις σχετικές εισηγήσεις, μπορούν να προστατεύσουν το
περιβάλλον.
3. Για  κανένα  λόγο  μια  τέτοια  δραστηριότητα  δεν  μπορεί  να  γίνεται  χωρίς  ενιαίο
κεντρικό  σχεδιασμό  και  ουσιαστικό  έλεγχο  ……  ύστερα  από  επιλογή  κάποιου
επιχειρηματία.
4. Αυτά τα ζητήματα δεν μπαίνουν στην λογική να διεκδικήσει κάθε τοπική κοινότητα ή
Δήμος ανταποδοτικά οφέλη, που παραπέμπουν στην γνωστή πολιτική λογική της Ε.Ε και
του ΣΥΡΙΖΑ πως « ο ρυπαίνων πληρώνει » και άρα η σχέση του περιβάλλοντος με τον
εργαζόμενο άνθρωπο μπορεί να τροποποιείται όπως θέλει  ο κάθε κεφαλαιοκράτης.
Σε αυτή την βάση, σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ, ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την εισήγηση .
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ΘΕΜΑ  13ο : Η   Επιτροπή  Περιβάλλοντος  και  Ανάπτυξης  λαμβάνοντας  υπ΄  όψη  την
εισήγηση  του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου καθώς και  την  αριθμ.  77/2024 απόφαση του Δημοτικού
Συμβουλίου  του   Δήμου  Λεβαδέων,   τα  οποία αποτελούν   αναπόσπαστο  τμήμα  του
παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει

ομόφωνα

ΑΡΝΗΤΙΚΑ για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθμού
αποθήκευσης ηλεκτρικής ενέργειας (ΣΑΗΕ) ισχύος 200 MW της ’GR ATHENS’GR ATHENSCNI ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ Α.E’GR ATHENS’GR ATHENS
στη θέση «ΧΟΥΝΗ» Δ.Ε. Κορώνειας του Δήμου Λεβαδέων στο Ν. Βοιωτίας. 

Ο  κος  Μουτουσίδης  Στέφανος  από  την  παράταξη  Λαϊκή  Συσπείρωση  Στερεάς
Ελλάδας ψήφισε ΑΡΝΗΤΙΚΑ τονίζοντας.
Τα έργα εγκατάστασης Σταθμών Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας(Σ.Α.Η.Ε.)   πρόκειται
για έργα μπαταριών τα οποία έρχονται να λειτουργήσουν συμπληρωματικά στην ανάπτυξη
των δεκάδων αιολικών σταθμών.  Έχουν δρομολογηθεί  ανάλογα έργα σε  ολόκληρη τη
Στερεά Ελλάδα και Εύβοια.(Ελλοπία Θηβών, Κάρυστος)

Τα έργα αυτά σχετίζονται με την περαιτέρω προώθηση της «πράσινης μετάβασης» καθώς
θα αυξήσουν τη δυνατότητα σύνδεσης περισσότερων ΑΠΕ (αιολικών και φωτοβολταϊκών )
στο  σύστημα.  Βεβαίως,  όπως  έχει  αποδείξει  η  ως  τώρα  πορεία  της  «πράσινης
μετάβασης» στην πρωτοπόρο περιφέρεια της Στερεάς Ελλάδας, τα έργα αυτά δεν έχουν
να  κάνουν  με  την  εξασφάλιση  επαρκούς  και  φθηνού  ρεύματος  στο  λαό  αλλά  της
κερδοφορίας  των  επιχειρηματικών  ομίλων  σε  βάρος  του  λαϊκού  εισοδήματος.
Συγκεκριμένα,  μέσω των μπαταριών  οι  ενεργειακοί  όμιλοι  αποσκοπούν το  ρεύμα που
παράγεται από τις ΑΠΕ να μπορεί να πωλείται στις μέγιστες δυνατές τιμές στην ημερήσια
αγορά του Χρηματιστηρίου Ενέργειας. 

Οι  Σταθμοί  Αποθήκευσης Ηλεκτρικής Ενέργειας(Σ.Α.Η.Ε.)  αποτελούνται  από μπαταρίες
προϊόντων  λιθίου.  Αυτή  είναι  και  η  αιτία  για  την  οποία  δημιουργούν  δικαιολογημένες
αντιδράσεις καθώς οι εγκαταστάσεις αυτές εγκυμονούν κινδύνους για το περιβάλλον, για
την υγεία και ασφάλεια των κατοίκων. Συγκεκριμένα:



 Ενδεχόμενη  φωτιά  σε  μονάδες  αποθήκευσης  μπαταριών  λιθίου  αντιμετωπίζεται
εξαιρετικά δύσκολα.  Πυρκαγιές  σε  αντίστοιχες μονάδες στο εξωτερικό το προηγούμενο
διάστημα διήρκεσαν έως και τέσσερις ημέρες. Ακόμα, μια ενδεχόμενη τέτοια πυρκαγιά θα
έχει  ως συνέπεια την έκλυση τοξικού νέφους από την καύση των προϊόντων λιθίου με
συνέπειες  στην  υγεία  των  κατοίκων,  στο  περιβάλλον,  στα  αγροτικά  και  κτηνοτροφικά
προϊόντα  των  γύρω  περιοχών.  Η  διεθνής  επιστημονική  κοινότητα  έχει  εκφράσει  την
αντίθεση της στην εγκατάσταση Σ.Α.Η.Ε.
 Οι εγκαταστάσεις αυτές είναι ιδιαίτερα ογκώδεις, ακόμα και χωρίς την εκδήλωση
πυρκαγιάς  έχουν  τον  κίνδυνο  διαρροών  τοξικών  υγρών,  λαδιών  και  άλλων  υλικών.
Καταλαμβάνουν αρκετά στρέμματα και  σε  πολλές περιπτώσεις  εγκαθίστανται  κοντά σε
οικισμούς,  σε  παραγωγικούς κάμπους,  σε  περιβαλλοντικά ευαίσθητες  περιοχές.  Για  το
συγκεκριμένο έργο η απόσταση από τον ιστορικό οικισμό  Διστόμου είναι 1.15 χλμ. σε γη
υψηλής παραγωγικότητας.
Σημειώνουμε ότι  ήδη Ο Δήμος Διστόμου έχει  γνωμοδοτήσει αρνητικά για την ΜΠΕ του
έργου.
Σε αυτή την βάση, σαν ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ, ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ την εισήγηση.
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ΘΕΜΑ 14ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού λαμβάνοντας υπ΄ όψη
την  εισήγηση του  Αναπληρωτή  Προϊσταμένου  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  και  Χωρικού
Σχεδιασμού κ. Μελέτη Κων/νου καθώς και  τη με αριθμ. 81/2024 απόφαση του Δημοτικού
Συμβουλίου του  Δήμου  Ερέτριας (με τα επισυναπτόμενα σε αυτή έεγγραφα), τα οποία
αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση
αποφασίζε αποφασίζει

Ομόφωνα

την  Έγκριση  Μελέτης  Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων  (ΜΠΕ) λατομείου  μαρμάρων,
έκτασης 89,4  στρ.,  του  «ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ  Γ.  ΤΣΑΛΑ»  στη  θέση  «ΤΣΟΠΟΥΡΝΕΛΑ»
Κοινότητας Γυμνού ΔΕ Αμαρυνθίων Δήμου Ερέτριας Ν. Εύβοιας.

Λευκό ψήφε ο κος Μουτουσίδης Στέφανος από την παράταξη Λαϊκή Συσπείρωση
Στερεάς Ελλάδας.  

Ο κος Λύκος Βασίλειος ως εκπρόσωπος της παράταξης Ενωτική Περιφερειακή Κίνηση
τόνισε ότι: Διάβασα την απόφαση του Δήμου Ερέτριας  και δεν είμαι ΑΡΝΗΤΙΚΟΣ.
Θα πρέπει όμως να τηρηθούν οι όροι της εισήγησης  που θέτει η υπηρεσία..  
Ο  κος  Μουτουσίδης  Στέφανος  από  την  παράταξη  Λαϊκή  Συσπείρωση  Στερεάς
Ελλάδας ψήφισε ΛΕΥΚΟ τονίζοντας.
Το Τοπικό Συμβούλιο έχει αρνητική γνωμοδότηση. 
Υπάρχει  ένας  προβληματισμόςγια  την  επιβάρυνση  στην  περιοχή  λόγω διέλευσης  των
βαρέων οχημάτων....ΨΗΦΙΖΟ ΛΕΥΚΟ.
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Ύστερα από τα παραπάνω, λύνεται η συνεδρίαση στις  12.10 μ.μ. και  συντάχθηκε το
πρακτικό, το οποίο υπογράφεται από τα παρόντα μέλη, ως ακολούθως



  Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                          ΤΑ ΜΕΛΗ                                  Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Κούκουζας Εύαγγελος            Ταξίδης Χρήστος                        Αλεξοπούλου Δέσποινα       

                                
                                 Καλαντζή Αικατερίνη

                                 Περγαντάς Ιωάννης

                                 Γιαννόπουλος Ιωάννης

                                 Ευαγγελογεώργος Θωμάς

                                 Αραβαντινού – Τζέ – Μαρία – Παγωνίτσα

                                 Λύκος Βασίλειος   

                                 Αγγελοπούλου Βασιλική 

                             
                                 Μουτουσίδης Στέφανιος 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ
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